
L.S.,
Ik protesteer tegen deze wet, omdat deze wet totaal indruist tegen alle normen, waarden en regels die 
we kennen van een democratische rechtstaat, met andere woorden het groot kapitaal heeft zoveel 
invloed op onze wetgevende macht en gaat nu als dit doorgaat zelfs met hulp van onze eigen overheid 
al bepalen hoe het in ons land toegaat en dit is onacceptabel!
Wetgeving op dit gebied dient tot stand te komen na uitgebreid  de pro’s  en contra’s tegen elkaar 
afgewogen te hebben.
Pro: is goed voor de economie
Contra: een heel scala aan bewezen negatieve gevolgen voor de volksgezondheid door de steeds maar 
stapelende gezondheidsklachten door de gepulste elektromagnetische velden van de 1e t/m de 4e 
generatie mobiele technologie en daar komt dus nu nog een 5e generatie bij!
Wetgeving en invoering van 5G kan pas tot stand komen na onafhankelijke lange termijn onderzoeken 
met betrekking tot de gevolgen van elektromagnetische straling op de gezondheid van zowel mens, 
dier als plant! 
Cofam 1 was een goed begin, maar alle onderzoeken daarna onder auspiciën van onze eigen overheid 
waren niets meer dan het pleasen van de telecomindustrie
Het mag nooit zo zijn dat omwille van snel geldelijk belang/gewin dit soort wetgeving er doorgedrukt 
wordt.


